
Vsak si lahko sam
izbira zdravnika

Konec septembra je de-
legat krajevne skupnosti
Tomačevo-JarSe opozoril,
da v dispanzerju v Novih
Jaršah - na bežigrajski
strani ne sprejmejo bolanih
predšolskih otrok in jih mo-
rajo starši voziti v oddaljeni
Zdravstveni dom na Kržiče-
vi uiici.

• Skupne službe sa-
moupravnih interesnih
skupnosti bežigrajske ob-
čine so odgovorile, da za-
kon o zdravstvenem var-
stvu v 101. členu jasno
opredeljuje, da jmajo upo-
rabniki pravico do svobo-
dne izbire zdravnika bodisi
na območju občine, kjerži-
vijo, ali kjer delajo. Ker je
Ljubljana enotni zdravstve-
ni prostor, lahko tudi prebi-
valci krajevne skupnosti
Tomačevo-Jarše obiskuje-
jo zdravnike v moščanskem
zdravstvenem domu.

MOTORISTI
ŠVIGAJO PO
BEŽIGRADU

Na septembrski seji zbo-
ra krajevnih skupnosti je
delegacija krajevne skup-
nosti Anton Tomaž Linhart
ponovno zahtevala inter-
vencijo in ukrepanje beži-
grajskih miličnikov zaradi
voženj motoristov in mope-
distov po površinah za peš-
ce v centru Bežigrada.

• »Naše delo in nalo-
ge opravljamo na podlagi
danih pooblastil,« so odgo-
vorili na Postaji milice Be-
žigrad, »zato bomo tudi

vnaprej opravljali ob re-
dnem delu in nalogah k6n-
trolo prometa - vožnje z
motornimi kolesi in kolesi z
motorjem na površinah, ki
niso njim namenjene. Zo-
per kršilce bomo ukrepali
po pozitivnih predpisih.«

ZAKAJ VSE NA
SKUPŠČINO?

Že večkrat je bilo na
skupščinskih zasedanjih
izoblikovano vprašanje in
predlagana rešitev, naj bi
bili v prihodnje sklepi o po-
trditvi, o soglasju in podob-
no, ki zgolj obremenjujejo
dnevne rede sej skupščin-
skih zasedanj, delegati pa
nimajo možnosti vplivati na
njihovo spremembo, pre-
neseni v pristojnost izvrš-
nega sveta.

»DELEGATSKi JEŽEK

Tovornjaki še parkirajo
Vektorjevi tovornjaki, ki parkirajo ob centralnem stadionu že

dolgo burijo duhove in sprožajo delegatska vprašsnja iz krajevnih
skupnosti - celo tistih, ki ne mejijo na Stadion V novembrskem
Zboru delegatov je občinski komite za urbanizem, gradbene za-
deve, komunalno in stanovanjsko gospodarstvo odgovoril na po-
dobno delegatsko vprašanje takole:

-O problematiki parkiranja tovornih vozil na nezazidanem stavb-
nem zemtjišču pred Centralnim stadionom smo obvestili Upravo za
notran/e zadeve Ljubljana - mesto, prometni inšpekiorat in smo
prepričani, da so in bodo ukrepali tako v skladu s sodbo sodišča,
Zakonom o vamosti cestnega prometa, kot tudi vskladu z določili
odloka o ureditvi cestnega prometa v Ljubljam. Problematika bo
rešena v mesecu oktobru letošnjega leta.«

Preverili smo oktobrsko obljubo v praksi Krajan, ki stanuje blizu
,parkirišča, je na našo prošnjo zelo požrtvovalno beletil, koliko
tovornjakov in priklopnikov je v novembru še vedno parkiralo ob

• Stadionu. Povprečno štiri na dan je naštei - enkrat so to samo
kamioni, drugič pomešani s phklopniki, nikoli pa parkirišče ni
prazno. Kaj nam pomagajo odloki, zakoni in sodbe, če se pa
nekateri »povozijo« nanje.

• Sekretariat bežigraj-
ske občinske skupščine je
odgovoril, da je statutarno-
pravna komisija občinske
skupščine že julija obrav-
navala predlog za razbre-
menitev delegatske skup-
ščine. Menila je, da poobla-
stila za odločanje o zade-
vah iz pristojnosti občinske
skupščine ni mogoče pre-
nesti na izvršni svet v pri-
merih, ko zakon določa kot
pristojni organ skupščine
družbenopolitične skupno-
sti. S to problematiko je ko-
misija seznanila delovno
skupino, oblikovano na re-
publiški ravni z nalogo, da
preuči možnosti razbreme-
njevanja skupščine.

Za preučitev posameznih
aktov, h katerim daje so-
glasje občinska skupščina,
je statutarno-pravna komi-
sija kot možno in začasno
zakonsko rešitev nakazala
oblikovanje medzborov-
skih delegatskih skupin.


